

Date: 1 October 2025

Ref.: GIH/COD/442/25

التاريخ: 1 أكتوبر 2025

الإشارة: GIH/COD/442/25

To: Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Clarification on Unusual Trading**

**الموضوع: إيضاح بشأن التداول غير الاعتيادي**

With reference to the above subject, and to the email received from Boursa Kuwait Company regarding the unusual trading activity on Gulf Investment House Company shares as per today trading session dated 01/10/2025, and pursuant to the provision of article (4-5) of Module ten "Disclosure & Transparency" of the executive regulations of Law No. 7 of 2010, we would like to inform you that there no recent developments or any material information that has not been disclosed that would affect the occurrence of this unusual trading activity in trading the Company's shares in the trading session mentioned above.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى البريد الإلكتروني الوارد من شركة بورصة الكويت بشأن وجود نشاط تداول غير اعتيادي على أسهم شركة بيت الاستثمار الخليجي خلال جلسة تداول اليوم الموافق 2025/10/01، وتطبيقاً لنص المادة رقم (4-5) من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010، نود أن نحيطكم علماً بأنه لا يوجد أي تطورات حديثة أو أي معلومات جوهرية لم يعلن عنها من قبلنا من شأنها التأثير على حدوث هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول على سهم الشركة بجلسة التداول المشار إليها أعلاه.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Mohammad Salah AlAyoub

Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب

الرئيس التنفيذي

Copy to Capital Markets Authority

نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال

